
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2022-03-28  Nr. TP-3 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2022-03-28, 10.00–10.56 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  24 tarybos nariai.  

Nedalyvavo: Juozas Šarkus, tarybos narys.  

Kviestieji asmenys: Violeta Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; 

Simonas Kazakevičius, savivaldybės mero patarėjas; Dovilė Račienė, Teisės ir civilinės metrikacijos 

skyriaus vedėja; Vaiva Kirkauskienė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjo pavaduotoja; Julija 

Ramanauskienė, Finansų ir  apskaitos skyriaus vedėja; Agnė Baranauskaitė, Ūkio ir turto valdymo skyriaus 

vedėja; Gintaras Grigoras, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėjo pavaduotojas; Eglė Sadauskaitė, Asmens 

ir visuomenės sveikatos skyriaus vedėja – savivaldybės gydytoja; Diana Brown, Švietimo skyriaus vedėja.  

Darbotvarkė:  

1.Dėl ilgalaikės paskolos.  

2. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus tvirtinimo“ 

pakeitimo.   

3. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-81 „Dėl kelių 

priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

4. Dėl Druskininkų savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų projektavimo, įrengimo, statybos, 

rekonstravimo ir remonto 2022-2024 m. prioritetinių eilių patvirtinimo.  

5. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2011 m. spalio 7 d. sprendimo Nr. T1-129 „Dėl vietinės 

rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą lengvatos“ pripažinimo 

netekusiu galios.  

6. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-52 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

7. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 30 d. sprendimo Nr. T1-129 „Dėl rinkos 

pataisos koeficiento nustatymo“ pakeitimo. 

8. Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto perdavimo pagal 

panaudos sutartį Druskininkų švietimo centrui. 

9. Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto pripažinimo netinkamu 

naudoti ir jo nurašymo. 

10. Dėl Druskininkų savivaldybės būstų pardavimo nuomininkams. 

11. Dėl Druskininkų savivaldybės turto perdavimo valdyti patikėjimo teise pagal turto patikėjimo 

sutartį uždarajai akcinei bendrovei Alytaus regiono atliekų tvarkymo centrui. 

12. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2020 m. birželio 11 d. sprendimo Nr. T1-108 „Dėl 

Vijūnėlės tvenkinio paplūdimio įteisinimo“ pakeitimo. 

 13. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 14 d. sprendimo Nr. T1-175 „Dėl 

saugaus elgesio paviršinių vandens telkinių vandenyje ir ant paviršinių vandens telkinių ledo taisyklės“ 

pakeitimo.  
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14. Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų 

bendrojo plano patvirtinimo. 

15. Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokyklose 2021–2022 mokslo metais. 

16. Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo 

„Tūkstantmečio mokyklų“ programoje. 

17. Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo 

užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad posėdžio darbotvarkėje yra  numatyta 

svarstyti 17 klausimų bei pasiteiravo, ar bus siūlymų, pastabų dėl posėdžio darbotvarkės.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasiūlė tarybos posėdyje išklausyti Savivaldybės administracijos 

direktoriaus atsakymą dėl vykdomų ,,Nemuno“ sanatorijos griovimo darbų. Jis pažymėjo, kad kreipėsi į 

Savivaldybės administracijos direktorių raštu 2022 m. vasario 28 d., tačiau atsakymo dar nesulaukė.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad į kreipiamasi bus atsakyta teisės aktų 

nustatyta tvarka bei pateikė balsuoti už Antano Balkės, tarybos nario, siūlymą tarybos posėdžio darbotvarkę 

papildyti klausimu ,,Dėl ,,Nemuno“ sanatorijos griovimo darbų“.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys (Balsavime nedalyvavo Vytautas Dabrukas, Algis Bolys, 

Konstantinas Rečkovas).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶   19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti siūlymui posėdžio darbotvarkę papildyti klausimu ,,Dėl ,,Nemuno 

sanatorijos“ griovimo darbų“.  

Algis Bolys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 1, 2, 8, 9, 10, 11 darbotvarkės klausimų 

priėmime.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 1,2,8,9,10, 3 darbotvarkės 

klausimų priėmime.  

1.SVARSTYTA. Ilgalaikė paskola.  

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 20, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

2.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-

86 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus tvirtinimo“ 

pakeitimas.  

Pranešėja V. Kirkauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Arūnas Večkys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 8 ir 9 darbotvarkės klausimų priėmime.  

8.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto perdavimas 

pagal panaudos sutartį Druskininkų švietimo centrui. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO: „už“ – 21 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

9.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto pripažinimas 

netinkamu naudoti ir jo nurašymas. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO: „už“ –  21 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 
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10.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės būstų pardavimas nuomininkams. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Karolis Kaklys, tarybos narys, nusišalino nuo  sprendimo dėl 11 darbotvarkės klausimo priėmimo.   

Benjaminas Čepas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 11 darbotvarkės klausimo priėmime.  

11.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės turto perdavimas valdyti patikėjimo teise pagal turto 

patikėjimo sutartį uždarajai akcinei bendrovei Alytaus regiono atliekų tvarkymo centrui. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –20  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

3.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-81 

„Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė po komitetų posėdžio patikslintą sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam tarybos sprendimo projektui. 

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 4 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

4.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų projektavimo, 

įrengimo, statybos, rekonstravimo ir remonto 2022-2024 m. prioritetinių eilių patvirtinimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Karolis Kaklys, tarybos narys, nusišalino nuo  sprendimo dėl 5 darbotvarkės klausimo priėmimo.   

5.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2011 m. spalio 7 d. sprendimo Nr. T1-129 

„Dėl vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą lengvatos“ 

pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą. 

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

6.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-52 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą. 

DALYVAUJA.  24 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

7.SVARSTYTA.Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 30 d. sprendimo Nr. T1-129 

„Dėl rinkos pataisos koeficiento nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą. 

DALYVAUJA.  24 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

12.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2020 m. birželio 11 d. sprendimo Nr. T1-108 

„Dėl Vijūnėlės tvenkinio paplūdimio įteisinimo“ pakeitimas.  
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Pranešėja E. Sadauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  24 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  23, ,,susilaikė“ – 1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

13.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 14 d. sprendimo Nr. T1-

175 „Dėl saugaus elgesio paviršinių vandens telkinių vandenyje ir ant paviršinių vandens telkinių ledo 

taisyklės“ pakeitimas.  

Pranešėja E. Sadauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Lino Urmanavičiaus, savivaldybės 

mero pavaduotojo, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų 

tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 22 Tarybos nariai (Linas Urmanavičius ir Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 2, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Lino Urmanavičiaus, savivaldybės mero pavaduotojo, nusišalinimo nuo 

sprendimo Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų 

bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų 

konfliktui kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Modesto Vitkausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 22 Tarybos nariai (Modestas Vitkauskas ir Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 2, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Modesto Vitkausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Aivaro Kadziausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Aivaras Kadziauskas, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 2, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Aivaro Kadziausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  
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Liudas Vaisieta, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Liudo Vaisietos, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys ( Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Liudas Vaisieta nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Liudo Vaisietos, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juliaus Matulevičiaus, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo 

pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Julius Matulevičius 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Valė Šmitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Valės Šmitienės, tarybos narės, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Antanas Balkė, Karolis Kaklys ir Valė Šmitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Valės Šmitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Ronata Balkaitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Ronatos Balkaitienės, tarybos 

narės, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo 

pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Ronata Balkaitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Ronatos Balkaitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  
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Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Karolio Kaklio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Vytautas Kvedaras, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Karolio Kaklio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo. 

Juozas Dailydė, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juozo Dailydės tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Juozas Dailydė, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo. 

Arūnas Večkys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Arūno Večkio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Arūno Večkio, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo. 

Artūras Skausmenis, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Artūro Skausmenio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Artūras Skausmenis, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Artūro Skausmenio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo. 

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Algio Bolio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 

2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ priėmimo.  
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DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Algis Bolys, Artūras Skausmenis, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Algio Bolio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo Dėl Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o nusišalinus 

nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo. 

Karolis Kaklys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 14 darbotvarkės klausimo priėmime.  

14.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–

2026 metų bendrojo plano patvirtinimas. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Diskusijoje dalyvavo: Modestas Vitkauskas, tarybos narys; Konstantinas Rečkovas, tarybos narys; 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas; Antanas Balkė, tarybos narys; Julius Matulevičius, tarybos 

narys; Algis Bolys, tarybos narys.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Lino Urmanavičiaus, savivaldybės 

mero pavaduotojo, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Linas Urmanavičius, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Lino Urmanavičiaus, savivaldybės mero pavaduotojo, nusišalinimo nuo 

sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas 

interesų konfliktui kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Modesto Vitkausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Modestas Vitkauskas, Antanas Balkė, Ronata Balkaitienė ir 

Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Modesto Vitkausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Aivaro Kadziausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  
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DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Aivaras Kadziauskas, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Aivaro Kadziausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juliaus Matulevičiaus, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Julius Matulevičius, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Valė Šmitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Valės Šmitienės, tarybos narės, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 19 Tarybos narių (Valė Šmitienė, Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Julius 

Matulevičius, Arūnas Večkys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 18 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Valės Šmitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Algio Bolio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 19 Tarybos narių (Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Algis Bolys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 18 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Algio Bolio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  
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Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Karolio Kaklio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Vytautas Kvedaras, Ronata 

Balkaitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Karolio Kaklio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Juozas Dailydė, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juozas Dailydė, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Juozas Dailydė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Artūras Skausmenis, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Artūro Skausmenio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,, Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos nariai (Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Artūras Skausmenis 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Artūro Skausmenio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Ronata Balkaitienė tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių 

komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Ronatos Balkaitienės, tarybos 

narės, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Vidas Stašinksas, Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Ronata 

Balkaitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Ronatos Balkaitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

išlyginamųjų klasių komplektavimo Druskininkų savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 2021–2022 

mokslo metais“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 15 darbotvarkės klausimo priėmime. 
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15.SVARSTYTA. Išlyginamųjų klasių komplektavimas Druskininkų savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklose 2021–2022 mokslo metais. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas papildė pranešėją. 

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Lino Urmanavičiaus, savivaldybės 

mero pavaduotojo, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono 

savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Linas Urmanavičius, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas ir 

Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Lino Urmanavičiaus, savivaldybės mero pavaduotojo, nusišalinimo nuo 

sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo 

„Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas 

interesų konfliktui kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Modesto Vitkausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Modestas Vitkauskas, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas ir 

Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Modesto Vitkausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Aivaro Kadziausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 19 Tarybos narių (Aivaras Kadziauskas, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas 

Karolis Kaklys, Vidas Stašinskas nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Aivaro Kadziausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  
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Liudas Vaisieta, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Liudo Vaisietos, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Liudas Vaisieta, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas, Karolis 

Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Liudo Vaisietos, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juliaus Matulevičiaus, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Julius Matulevičius, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas 

Karolis Kaklys, nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Valė Šmitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Valės Šmitienės, tarybos narės, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 19 Tarybos narių (Julius Matulevičius, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas 

Karolis Kaklys,  Valė Šmitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Valės Šmitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui 

su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Algio Bolio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Algis Bolys, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas, Karolis 

Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Algio Bolio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo 

ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 
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priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o nusišalinus 

nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Ronata Balkaitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Ronatos Balkaiteinės, tarybos 

narės, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas Karolis Kaklys,  Ronata 

Balkaitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Ronatos Balkaiteinės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Juozas Dailydė, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juozo Dailydės, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Juozas Dailydė, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas, Karolis 

Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Arūnas Večkys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Arūno Večkio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Arūnas Večkys, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas, Karolis 

Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Arūno Večkio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo 

ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o nusišalinus 

nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Artūras Skausmenis, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų 

protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Artūro Skausmenio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl 

dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Artūras Skausmenis, Antanas Balkė, Konstatinas Rečkovas 

Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 0, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 
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NUSPRĘSTA: Nepriimti Artūro Skausmenio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

pritarimo ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo „Tūkstantmečio mokyklų“ 

programoje“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

16.SVARSTYTA. Pritarimas ketinimų protokolui su Lazdijų rajono savivaldybė dėl dalyvavimo 

„Tūkstantmečio mokyklų“ programoje. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  24 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Lino Urmanavičiaus, savivaldybės 

mero pavaduotojo, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir 

viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Linas Urmanavičius, Antanas Balkė, ir Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Lino Urmanavičiaus, savivaldybės mero pavaduotojo, nusišalinimo nuo 

sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo 

užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas 

pagrindas interesų konfliktui kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Modesto Vitkausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narys (Modestas Vitkauskas, Antanas Balkė, Algis Bolys ir Karolis 

Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Modesto Vitkausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Aivaro Kadziausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,, Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Aivaras Kadziauskas, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Modesto Vitkausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  
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Liudas Vaisieta, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Liudo Vaisietos, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Liudas Vaisieta, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Liudo Vaisietos, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juliaus Matulevičiaus, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Julius Matulevičius, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juliaus Matulevičiaus, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Julius Matulevičius, Antanas Balkė, Karolis Kaklys 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Valė Šmitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Valės Šmitienės, tarybos narės, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Valė Šmitienė, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Valės Šmitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  
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Algis Bolys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Algio Bolio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Algis Bolys, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Algio Bolio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, 

o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Ronata Balkaitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Ronatos Balkaitienės, tarybos 

narės, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Ronata Balkaiteinė, Antanas Balkė, Karolis Kaklys nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Ronatos Balkaiteinės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo.  

Juozas Dailydė, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juozo Dailydės, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Juozas Dailydė, Antanas Balkė, Karolis Kaklys, Ronata 

Balkaitienė nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo 

Arūnas Večkys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Arūno Večkio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narių (Arūnas Večkys, Antanas Balkė, Karolis Kaklys, nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Arūno Večkio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo 



16 

 

 

Artūras Skausmenis, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų 

veiklos atskaitų“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Artūro Skausmenio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 20 Tarybos narių (Artūras Skausmenis, Algis Blys, Antanas Balkė, Karolis Kaklys, 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Artūro Skausmenio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo 

Karolis Kaklys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Karolio Kaklio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos 

Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitų“ priėmimo.  

DALYVAUJA: 21 Tarybos narys (Vytautas Kvedaras, Antanas Balkė, Karolis Kaklys, 

nedalyvavo).  

BALSAVO: ,,už“ – 1, ,,prieš“ – 20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA: Nepriimti Karolio Kaklio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų jaunimo užimtumo centro 2021 

metų veiklos atskaitų“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui 

kilti, o nusišalinus nebus galima priimti sprendimo – nebebus kvorumo 

Karolis Kakys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 17 darbotvarkės klausimo priėmime.  

17.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigų ir viešosios įstaigos Druskininkų 

jaunimo užimtumo centro 2021 metų veiklos atskaitos. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pasiūlė už kiekvieną ataskaitą balsuoti atskirai.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už siūlymą balsuoti atskirai už 

kiekvieną pateiktą ataskaitą. 

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  2, ,,prieš“ ‒ 21 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti siūlymui balsuoti atskirai už kiekvieną pateiktą ataskaitą. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą 

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –  21, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                            Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                              Živilė Stravinskaitė                      


